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MVDr. Hrdlík: 

Pána poslanca Puciho, ako člena vlády, som sa chcel opýtať, teraz od 1.9. má byť realizovaný 

zákon o čipovaní psov. Ako to chceme robiť v tej rómskej osade, tam je okolo 3000 psov. Kto 

to bude platiť? Tie zákony by mali platiť aj pre jedných, aj pre druhých, každý by si mal tú 

literu zákona splniť.  

Ďalej o kastrácii psov. Boli tu nejaké návrhy od československého kastračného programu. Ja 

som dal nejaký návrh, ale ďalej vystúpim v diskusii. Čiže, tá kastrácia v rómskej osade 

dneska, v súčasnosti je veľmi dôležitá, hovoríme o psoch.  

Ďalej, ten syfilis, čo tuná hovoril pán poslanec predo mnou. Bola oslovená vláda? Lebo som 

navrhol také, že treba osloviť vládu. My si s tým nevieme poradiť, žeby nám oni poradili, čo 

máte robiť, je tu najväčšia komunita Rómov na Slovensku a vláda sa ku tomu, nejak hlavu 

pchá do tohto. Bolo tu aj výjazdové zasadanie, ja som pána poslanca Puciho poprosil, žeby sa 

opýtal aj o tých psov, aj o tejto problematike, nech nám poradia múdrejší ľudia, sú tam aj 

nejakí europoslanci, nech sa oni ku tomu vyjadria a nie len potom prídu tu média, príde tu 

redaktorka, mikrofón vám dá pred ústa. 
 

PhDr. Čižmár: 

Od 1.9. platnosť zákona o čipovaní psov a následná kastrácia. Spolu tie témy aj s otázkou 

syfilisu boli predmetom aj rokovania vlády, je o nich informovaný aj splnomocnenec pre 

rómske komunity. Čiže tieto problémy boli prednesené aj bola vznesená požiadavka nielen 

z našej strany, ale aj zo strany viacerých starostov a primátorov, aby táto otázka bola 

predmetom riešenia, systémového riešenia. Pán poslanec, tak, ako sme hovorili, že je potrebné 

to riešiť aj zákonne.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané:  na MsZ 
 

 


